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SGP 1 Wij hebben de volgende vragen, waarvan we de laatste 

politiek willen uitdiscussiëren:

Wat heeft deze studie gekost?

De studie heeft 165.000 euro gekost.

2 Heeft er een aanbesteding plaats gevonden voor dit 

onderzoek, zo nee waarom niet en waarom is er voor dit 

bureau gekozen?

Ja, er is een aanbesteding geweest. De keuze is met name gebaseerd 
op kennis en ervaring in breedte van energievraagstukken en 
vergelijkbare systeemstudies, de aansluiting op bestaande modellen en 
afstemmingsmomenten met stakeholders. De combinatie van deze 
twee bureaus voldeed het beste.
De diverse doorrekeningen zijn door de verschillende netbeheerders 
voor hun energiesystemen gedaan.

3 Wat wordt er met de aanbevelingen uit dit rapport 

gedaan? Op welke terreinen ligt volgens GS en de andere 

commissieleden een provinciale taak?

Er is aanleiding om als regio meer regie te hebben op de energie-
infrastructuur.
Het Rijk gaat zich steeds meer richten op de hoofd-infrastructuur en de 
regio op de regionale systemen. Daarnaast geven veranderingen in 
soort en omvang van vraag en aanbod aanleiding de consequenties 
hiervan te bezien voor de regio.
Er is hierdoor vanuit netbeheerders en mede-overheden behoefte aan 
een regionale afstemming tussen vraag, aanbod, energie-transport en 
ruimtelijke consequenties. De energie-infrastructuur wordt meer en 
meer een kritische randvoorwaarde voor toekomstige ruimtelijk-
economische ontwikkelingen. Daarnaast vraagt de capaciteit van de 
infrastructuur om het maken van keuzes tussen aanbieders en vragers.

In het IPO is afgesproken dat provincies hiertoe een regierol zullen 
nemen in programmering en prioritering van de energie-infrastructuur. 
(programma REIS) 
Om te weten waar het over gaat, óf wijziging in vraag & aanbod 
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inderdaad leidt tot knelpunten, welke toekomstbeelden er kunnen 
ontstaan, etc., is een eerste analyse nodig. Wij zien deze systeemstudie 
als een eerste stap.  

Bij behandeling van de begroting 2022 heeft u als Staten ingestemd 
met het opnemen van formatie voor het programma REIS en het 
uitrollen van een provinciale (regie)rol.

Op welke wijze een provinciale regie vorm krijgt, is een vervolgstap. 
Deze zal zich naar verwachting (samen met stakeholders) met name 
richten op systeemkeuzes, (fysieke) kaders en de gevolgen van keuzes 
voor het ruimtelijk domein. Gemaakte keuzes moeten worden 
vastgelegd in ruimtelijk beleid en investeringsplannen van 
netbeheerders. 

De reikwijdte van de regie kan variëren van zorg dragen voor het 
faciliteren van vraag & aanbod (bijvoorbeeld regionaal komen tot 
locatiekeuze) tot regie op sturing in vraag & aanbod (bijvoorbeeld 
sturend ruimtelijk beleid rond grote vraag- en aanbodlocaties).

Wij zullen de Staten bij de uitwerking van deze regierol in  de Regionale 
Energie Infra Structuur (REIS) betrekken.
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